
Verslag bewonersbijeenkomst Zonnepark Lungendonk d.d. 30 sept 2019 

 

Aanwezig  

- 17 direct omwonenden  

- TPSolar (Stephan Roijers en Charles van de Ven) 

Afwezig 

- 1 omwonende heeft zich afwezig gemeld (wil wel het verslag ontvangen) 

 

Na ontvangst met koffie en thee (met dank aan Gasterij Liedorp) heeft TPSolar een korte presentatie 

gegeven (bijgevoegd) over de plannen rondom het zonnepark. Tijdens en na de presentatie zijn met 

name de volgende vragen en suggesties besproken. 

 

Het zicht op het park  

Enkele omwonenden aan de Lungendonk, Stipdonk en de Middenweg hebben aangegeven 

onvoldoende in te kunnen schatten wat nu hun zicht op het park gaat worden. Toegelicht hebben wij 

dat we langs de Lungendonk en aan de noordzijde en westzijde van het park intensief inzetten op 

(jaarrond groenblijvend) struweel van zo’n 3 meter hoogte dat het zicht op het park zoveel mogelijk 

zal beperken. Men weet echter niet of dit afdoende is of zal blijven, en dat is wel een zorg. 

Een omwonende aan de Stipdonk, ten oosten van het park, waar nog geen groenblijvend struweel 

gepland was, geeft aan dat hij nu tussen de bestaande bomen door zicht heeft op de planlocatie, en 

dus graag aan die zijde ook struweel heeft. 

Over de groene bufferzone en de maatregelen ter bevordering van de biodiversiteit waren meerdere 

vragen. In het inrichtingsconcept wordt een strook van zo’n 35-40 meter breed, parallel aan de 

Lungendonk,  uitgevoerd als een natte ruigte met enkele poelen, die overgaat in een struweelsingel. 

Tegens zorgen de struwelen en de overige groeninrichting van het park voor goede leefomgevingen 

voor verschillende (bedreigde) diersoorten. 

• Zorgt het stilstaande water niet voor overlast door muggen? 

• Zorgen de ideale leefomstandigheden in het park niet voor groei van/overlast door 

ongewenst kleinwild (konijnen, ratten, muizen)? 

• Wij willen liever géén marterachtigen in de buurt i.v.m. (hobby)kleinvee/pluimvee. 

 

Participatie en extra tegemoetkoming voor omwonenden 

Specifiek hebben we ook nog stilgestaan de mogelijkheid om als omwonenden financieel te 

participeren in het zonnepark via een constructie met bijvoorbeeld de BOM of een energiecoöperatie 

als aandeelhouder. Momenteel onderzoekt gemeente Someren in het kader van haar Regionale 

Energiestrategie of een dergelijke vorm mogelijk is. TPSolar wil daaraan meewerken, tot maximaal de 

helft van het eigen vermogen dat in het park moet worden geïnvesteerd (ca 600.000 €). Mocht deze 



regeling uiteindelijk niet (tijdig) van de grond komen, dan bieden we een alternatieve constructie aan 

via Zonnedelenpanelen.nl, voor hetzelfde bedrag.  

Ook het zonnedak-aanbod is globaal toegelicht. In ons plan willen we alle direct omwonenden, 

feitelijk alle aanwezigen van deze avond, een aanbod doen voor een zonnepanelen-dakopstelling 

met een forse korting. Wij faciliteren dit proces en leveren de benodigde panelen en apparatuur via 

een lokale installateur, die de uitvoering doet. Na verkrijging van de SDE-subsidie (wanneer zeker is 

dat het project ook doorgaat) zullen we dit gaan opstarten.  

Aan het einde van de avond hebben we met de bewoners besproken dat we blij waren met de 

opkomst evenals de welkome suggesties die ze ingebracht hebben en die we ook in onze Wabo- 

vergunningsaanvraag zullen opnemen. Alle aanwezigen ontvangen een verslag van deze avond en de 

Wabo-aanvraag en zullen in de aankomende tijd op de hoogte worden gehouden van de 

ontwikkelingen.   

 

Afspraken 

• In de uitwerkingsfase van onze plannen (na toekenning SDE-subsidie) zal onze 

landschapsarchitect vanaf de verschillende zijden vooraanzichten maken op basis van het 

beplantingsplan, zodat voor elke omwonende duidelijk is wat zijn/haar zicht op het 

zonnepark wordt (en dat je van het zonnepark weinig/niets meer zult zien).  

• Mocht het geplante struweel na een aantal jaren alsnog onvoldoende zicht beperken, dan zal 

TPSolar in overleg met de direct omwonenden zorgen voor extra aanplant.  

• Het huidige plan wordt aangevuld met struweel aan de oostzijde, om het zicht op de 

installatie vanaf de panden aan de Middenweg/Stipdonk weg te nemen. 

• Wij overleggen met onze ecoloog en landschapsarchitect hoe we ongewenste gevolgen van 

de inrichting kunnen voorkomen/minimaliseren (muggenoverlast, knaagdierenoverlast, 

marterachtigen) en informeren de omwonenden hierover. 

• Indien nodig wordt ongediertebestrijding als vast onderdeel opgenomen in de 

beheeractiviteiten gedurende de exploitatie (25 jaar lang). 

• Wij sturen dit gespreksverslag, de presentatie en de Wabo-aanvraag rond. Eventuele 

nagekomen op/aanmerkingen op de aanvraag zullen zonodig nog in de plannen worden 

verwerkt. 


